

selected **views**

selected views no. 12 favourites competition winner



FRANK MEYL *

1965 in Köln geboren, Studium der Architektur mit Stipendium und Arbeit bei Eric Owen Moss in LA. Seit 2000 fotografiert er als freischaffender Fotodesigner on location in der ganzen Welt für namhafte Kunden und Werbeagenturen. Er ist Mitglied im BFF und AOP. Zu seiner langen Liste an Auszeichnungen gehören unter anderem American Photography AP25, European Prize of Architectural Photography 2009+2011 oder Luerzer's Archive 200 Best Ad Photographers Worldwide 2010/2011. Aktuell wurde auch sein Mid-Century Modern Projekt bei den Sony World Photography Awards in der Fine Art Category ausgezeichnet. Lebt und arbeitet in Hamburg und Los Angeles.

Born in Cologne in 1965, Frank Meyl studied Architecture on a scholarship and worked under Eric Owen Moss in LA. Since 2000, he has been a freelance photo designer on location throughout the world for renowned clients and advertising agencies. He is a member of the BFF and AOP. His long list of awards includes the American Photography AP25, the European Prize of Architectural Photography 2009+2011 and Luerzer's Archive 200 Best Ad Photographers Worldwide 2010/2011. His recent Mid-Century Modern project won a Sony World Photography Award in the Fine Arts category. He lives and works in Hamburg and Los Angeles.

www.frankmeyl.com



